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Hagelstein, Gerrit'
Tue, 14 Jan 2025 15:11:33 +0100

" <5.1.2.e @ede.nl>; " "<l5.1.2.e

@ede.nl>; "Pater, Peter de" <|5.1.2.e

Ün, "<5.1.2.e 5.1.2.e

RE: Bijeenkomst 16 januari NPHV

Beste allen,

Akkoord hiermee?

Indien ja, dan zal ik raad en college over het bovenstaande informeren.
reageert dan per mail op de vraag van Edese Vos.

@ede.nl>5.1.2.e

Verzonden: dinsdag 14 januari 2025 9:00

I5.1.2.e

CC: 5 2 @ede.nl>5.1.2.e

Onderwerp: RE: Bijeenkomst 16 januari

Goedemorgen,

bellen om hem dit te melden.
En inderdaad slim om de raad ook te informeren hierover.

Groet s12e

@ede.nl>5.1.2.e

I5.1.2.e

@ede.nl>

I @ede.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

Onderwerp: RE: Bijeenkomst 16 januari

Bedankt voorde info. Ik wacht het antwoord even af.

Groet, 
Gerrit

From:
Sent: 
To:

Gisteren afgestemd met Peter:
Wat ons betreft openbare bijeenkomst, iedereen die zich aanmeldt is welkom. Maar NPHV is gastheer en wil geen pers bij de 
bijeenkomst. Daar kunnen wij helaas niks aan veranderen, zij gaan over hun eigen deurbeleid.

Dat betekent dat andere geïnteresseerden om hierbij te zijn, zoals de pers, zich met NPHV en KM moeten verstaan om 
te horen of hun aanwezigheid op prijs gesteld wordt ("hanteren van eigen deurbeleid”). Bij vragen aan ons zullen wij dus 
daarheen doorverwijzen.

Cc:
Subject:

< 5.1.2.e

CC: Ün,

< 52e
@ede.nl>

Ik stel voordat we (5.1.2.

5.1.2.e

@ede.nl>5.1.2.e

@ede.nl>

Aan:
< 5.1.2.

@ede.nl>; "5.1.2.

< 5.1.2.e

Wat mij betreft wordt het dan als volgt verwoord:
• Het gaat hier om een openbare informatieve bijeenkomst van het college op locatie voor de doelgroep gemeenteraad 

van Ede. Van de kant van college en raad zijn er geen beletselen voor openbaarheid van deze bijeenkomst. We zijn 
echter te gast bij twee gastgevers: NPHV en KM. Ook voor hen moet, als gastgever, openbaarheid uitgangspunt kunnen 
en willen zijn. Als dat, om de een of andere reden niet zo is, dan kunnen zij eisen c.q. grenzen stellen aan de 
toegankelijkheid van de bijeenkomst op hun terrein. Het is dan aan raads- en collegeleden om zich daartoe te verhouden 
en de keus te maken er wel of niet bij te zijn.

• Ons is verzekerd dat alle aanwezigen na afloop een gelijk informatiepakketje krijgen over het besproken onderwerp en 
dat die ook vervolgens digitaal beschikbaar gesteld kan worden voor andere geïnteresseerden.

of ik) 5 i 2 e

@ede.nl>; 512e

@ede.nl>; Hagelstein, Gerrit <5.1.2.

Van: 512e

@ede.nl>; 512e

Van: 512e

@ 512 =

Verzonden: dinsdag 14 januari 2025 8:52
Aan: Hagelstein, Gerrit <5.1.2. @ede.nl>; 512e

" 5.1.2.e



I

@ede.nl>
Verzonden: maandag 13 januari 2025 21:38

@ede.nl>5.1.2.e 5.1.2.e

CC: I @ede.nl>; 512 I @ede.nl>5.1.2.e - 5.1.2.e 5.1.2.e - 5.1.2.e

Onderwerp: RE: Bijeenkomst 16 januari

Peter) wat de voorkeur heeft en wie welke acties onderneemt om5.1.2.e

ook in de c.c. mee aangezien zij vandaag de contacten heeft onderhouden.5.1.2.e

I I5.1.2.e

@ede.nl>5.1.2.e

@ede.nl>5.1.2.e

Hoi Gerrit, CC 5.1.2.e

Hieronder de mail van de Edese Vos.

I

I
I

I

I I5.1.2.i en 5.2.1.

I

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Ik neem 
Groet,

De juiste oplossing lijkt mij aangeven bij NPHV dat openbaarheid de consequentie van zo'n bijeenkomst is, en dat als daar niet 
aan voldaan wordt, dat wij het niet als raadsbijeenkomst kunnen verantwoorden en van de PDE-agenda moeten halen. 
Daarmee zijn we consistent ten opzichte van het verleden (uitnodiging Warmtebedrijf vorige keer). NPHV kan de raadsleden 
nog steeds op eigen gelegenheid ontvangen, en aangezien we verder geen middagprogramma hebben hoeft de opkomst niet 
eens te schaden.

2. Eerdere verklaringen naar de raad intrekken, en de bijeenkomst alsnog niet openbaar verklaren (welke motivatie?)
3. Zeggen dat het openbaar is, maar dat we van NPHV begrepen hebben dat _hij_ niet welkom is, en dat NPHV over zijn eigen

Dank. Helder inzicht in de opties.
Ik stel voor dat we z.s.m. van het college ( 
iedereen tijdig (vooraf) te informeren.

Maar ik heb het idee dat dit al een gepasseerd station is? 
In dat geval zijn er 3 opties over:

Aandachtpunt: Het gaat natuurlijk ook om uitleg over de plannen van het Kroller Moller Museum, dus afzeggen lijkt me daarom 
ook geen optie.
Mening van die derde partij kan ook nog van belang zijn? Svp nog even afstemmen over hoe en wanneer we hen hierover 
informeren. Stem ik graag nog met af.

Gr, 5.1.2.

Van: Hagelstein, Gerrit <5.1.2.

Van: 5.1.2.

Groet, 512e

deurbeleid gaat. Dit ook aan de raad communiceren zodat die hun eigen consequenties hieruit kunnen trekken. 5.1.2.1 en 5.2.1.
5.1.2.i en 5.2.1.

@ede.nl>; 512eAan: 5.1 2.

zeggen dat hij zich bij NPHV moet melden. 5.1.2.1en5.2.1.

Verzonden: maandag 13 januari 2025 19:37
Aan: Hagelstein, Gerrit <5.1.2. @ede.nl>; 512e
Onderwerp: Fwd: Bijeenkomst 16 januari

Zowel agendacommissie, college en griffie verklaren de bijeenkomst openbaar, 5.1.2.1

1. 5.1.2.i en 5.2.1.

5.1.2.i en 5.2.1.



Begin doorgestuurd bericht:

@ede.nl>’ 5.1.2.e

Onderwerp: FW: Bijeenkomst 16 januari

t.k.

I

Vriendelijke groet,

5.1.2.

I
redactiecoördinator Edese Vos
I I5.1.2.e

EDESE VOS
SCHERP EN VASTHOUDEND

© Lees de nieuwste artikelen op edesevos.nl

PK Schrijf je in voor onze wekelijkse nieuwsbrief
8 C Steun team Edese Vos met een financiële bijdrage

Van: Edese Vos <redactie@edesevos.nl>
Verzonden: vrijdag 10 januari 2025 19:27
Aan: Griffie <Griffie@ede.nl> 
Onderwerp: Bijeenkomst 16 jan

De onafhankelijke journalistiek in Ede houdt de macht in toom en komt op voor inwoners. Samen maken we het 
verschil!

Ik laatje even weten dat ik voornemens ben de raadsbijeenkomst van 16 januari over de uitbreidingsplannen op 
de Hoge Veluwe bij te wonen. Lijkt me een nuttig onderwerp om wat over te schrijven. Nadere informatie 
welkom.

Van: Griffie <Griffie@ede.nl>
Datum: 13 januari 2025 om 08:51:51 CET

Hallo 512e

Aan: "512e

5.1.2.e
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